
 
 Bestyrelsesmøde – agenda og referat. 

Tirsdag den 4. April 2017 

 
Alle bestyrelsesmedlemmer til stede: Claus Hjerrild, Michael Thygesen, Heidi Hesselberg, Carsten Niebuhr. 

Referent: CN 

 

Første BM siden General Forsamling 14. marts. Bestyrelsen konstiturede sig med Claus Hjerrild som Formand og 

Michael Thygesen som Kasserer. 

 

1.  Sidste referat: BM 2017.03.07 blev godkendt. 

 

2. Aktuel Økonomi: Kassebeholdning 66 tkr. Der var alm enighed om, at en kassebeholdning på mellem 40 tkr 

og 80 tkr er et godt niveau. 

 

3.0 Opgaver i Bestyrelsen 
 

Klassekampen 2/9 2017 

Det blev besluttet at vi gerne vil deltage og afvikle KIDS Volley for kommunens skoleelever - som de foregående år. 

Bestyrelsen er back up på gennemførsel af arrangementet. 

CN bekræfter engagementet overfor Klassekampens styregruppe. 

 

Kontingenter. 

Enkelte restancer – fortsat fokus. 

 

Brugerrådet/Beachbanen/renovering 

Vi er blevet opfordret til at fotografere og rapportere evt. fejl, mangler og skader på anlæg/udstyr/bygninger. Info sen-

des til Lars Jonsson fra Brugerrådet: Lars Jonsson, Hillerødvej 70, 3540 Lynge, Tlf: 40166016, lars@bronshojgaard.dk 

CH og CN holder øje med beachbane situationen.  Renoveringen forventes at pågå i forsommeren, men intet er fastlagt. 

Vi får nye net som skal ned- og hjemtages efter hvert brug. CH har tilbudt at nettet kunne bo i hans carport. 

 

Skolevolley/Skolecup 

Punktet kan overvejes til næste år. 

 

Fiduspokalen og ”Årets spiller” 

MT har nye og gamle pokaler klar til afslutningstævnet 9. maj. 

Fiduspokal vælges af de fremmødte til sæsonens afslutningsturnering.  

CH beder voksentrænerne snakke sammen og vælge kandidat til ”Årets Spiller” 

- kriterier for begge hæderspriser findes på klubbens hjemmeside. 

 

Allerød Ordningen 

MT har udfærdiget og indsendt ansøgning med hjælp fra Nina Plenge Jacobsen. 

Antallet af ungdomsspillere berettiger til at søge om 13 tkr.  Vi får besked primo maj. 

 

Holdkaptajner og trænere. 

Bo Mikael har påtaget sig ankerrollen som træner for MIX Motion, i samarbejde med Heinz Kristensen, Bo Friland og 

Jan Ankjær Christensen. 

 

Rekruttering af nye spillere! 

 

Aktivitetskalender: 

 

LUI på tværs og på toppen.  

Arbejdsgruppen har valgt at fokuserer på aktiviteter som ikke belaster de eksisterende anlæg og halfaciliteter. 

Vi holder os fremover orienteret via Hovedforeningen. 



 
 

 

Praktiske opgaver. 

Jeppe Holgersen og Per Saaby Jørgensen har slettet sig selv som administratorer på Holdsport. 

MT kontakter Vick Mangru og følger op på at han ligeledes sletter sig som administrator. 

CN har modtaget nøglechip fra PSJ. MT har modtaget nøglechip fra VM som senere videregives til CN 

 

3.1 Afsluttede opgaver. 
Generalforsamling blev fint afgennemført med deltagerantal højere end de foregående år. 

De nye kontingentsatser blev vedtaget. 

Lynge Erhvervsmesse 25. marts kl. 10:00-12:00 blev vel afviklet. 

Det var sjovt og vi er bestemt positive overfor at deltage en anden gang. 

Bankovagter: HH melder at Bankovagterne er dækket sæsonen ud. 

Sekretærer til DAME kampe: Løst sæsonen ud. 

 

4. Hold, trænere, træningstider. 
Lene Friland og Christian Juul Paustian tager fortsat ansvar for torsdagstræningens gennemførsel/aflysning. 

Der er nu indkøbt 10 nye KIDS bolde samt 2 ekstra pointtavler. 

  

5. Turneringer og stævner 
LUI Cup finale søndag den 30. april. Det blev besluttet at klubben byder på en forfriskning til alle spillere, i form af et 

glas øl, vin eller vand. 

Afslutningsturnering holdes tirsdag den 9. maj fra 19:00 – 22:00, med efterfølgende selvbetalt spisning og uddeling af 

pokalerne: Årets Spiller og Fidus. 

HH lægger snarest på holdsport som 2 aktiviteter: Selve turneringen + Spisning (individuelt forudbetal via Holdsport). 

CN bekræfter at det ”sædvanlige arrangement” er bestilt til kl. 21:00 hos Carsten Bender i Caféen. 

CN har hos Carsten Jacobsen fået bekræftet at vi råder over hele hal 2 fra kl. 19:00 

 

6. Aktiviteter 
 

7. Næste møde. (uden medlems invitation) 
Mandag den 8. maj kl. 19:00 hos Heidi. 

 

8. Eventuelt – (kan behandles på næste møde) 

 
Det blev besluttet at vi ved næste møde skal vurdere mængden af ”tjanser” for den kommende sæson, samt overveje be-

hov og bemanding. 

 
Efter idé fra MT: CN snakker med Caty omkring en evt. pokal for KIDS. 

 


